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Képviselői Hírlevél 
 

Kedves körzetbéli lakosok! 
A nyári munkahelyi szabadság alkalmat ad arra, hogy 

ismét Hírlevéllel jelentkezzem. Szeretnék  az idei 

legfontosabb eseményekről, eredményekről 

beszámolni, illetve felhívni a figyelmet a közeljövő 

céljaira, változásaira. 

 
Hírek 

Parkoló épült 

Körzetünk egyik legjelentősebb változása, hogy elkészült a HÉV-

megálló melletti parkoló. A látványnak is rossz ipari telep helyén 

megvalósult beruházás mára a kétkedőket is meggyőzte: a 

kihasználtság megfelelő; a biciklitároló és a mobil WC is a helyére 

került. Ésszerű ötlet a Jókai-Fő utca sarkán felállított új 

biciklitároló is, mert sokan ebből az irányból érkeznek, s így nem 

kell messzire vinni a kerékpárt. No, meg az autósok sem tudnak majd 

többé szabálytalanul ideparkolni! Sajnos már lopásról is kaptam hírt 

... Aki lát valami gyanúsat, azonnal hívhatja a haraszti rendőrség forró 

drótját: 06-70-338-74-65. 

Földutak 

Körzetünkben alig néhány utca van már csak, amelynek nincs szilárd 

burkolata. Az önkormányzat éves terv alapján tartja karban ezeket. 

Úgy látom, az utóbbi időben szakszerűen végzik a munkát, mégha 

néhol – a hely specifikussága miatt – a lakók nem voltak teljesen 

elégedettek. 

Beruházások 

Mint Önök is tapasztalhatják, városunkban igen sok beruházás 

valósul(t) meg. Ezek többsége EU-s pályázatok eredménye, de az 

önkormányzat gyakran jelentős önrésszel támogatta létrejöttüket. 

Nem fontossági sorrendben – és nem rendszerezve – említek meg 
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néhányat, amelyek minőségi átalakulást hoztak/hoznak városunk 

életébe: 

 Elkészült a Hunyadi János Általános Iskola bővítése, felújítása 

(250 miliós EU-s támogatás + 75 millió önrész). Ez azonban 

nemcsak külső-belső változást eredményezett, hanem számos 

technikai és más eszközzel is gazdagodott az intézmény. 
 Közvetlen szomszédságában újult meg az önkormányzat épülete. 

Az utcafront minden eleme visszafogottan szép, s a belső udvar 

rendezettsége is megfelelő teret teremt, ha parkolni, várakozni 

kell. 
 Közben gőzerővel folyik a Mese Óvoda (Temető u.) bővítése új 

csoportszobákkal (242 millió EU-s támogatás + 27 millió 

önrész), s a legújabb hír: a a többi szárny is felújításra kerül, 

illetve 2 csoportszobával bővül a Hétszínvirág (Knézich u.) 

Óvoda. Mindez azért történik, mert egyre több a gyermekek, s 

így az óvodába járni kívánók száma városunkban. Az Oktatási 

Bizottság elnökeként folyamatosan figyelemmel kísérem e 

létszámváltozást (a növekedés nem áll meg!), s javaslatot tettem 

a probléma kezelésére. Örvendetes és köszönet, hogy a Hivatal 

gyorsan reagált. Azt is jeleztem, hogy néhány év múlva e magas 

létszám eléri az általános iskolákat is... 
 Hatalmas eredmény, s Dunaharaszti arculatában megújulást 

jelent majd az a 750 milliós EU-s pályázat, amely a Fő út 

átalakulását eredményezi: a DHRV előtti buszfordulótól egészen 

a SPAR-ig tartó szakaszt érinti. De a pályázatnak – amelyet a 

képviselő-testület még kb. 300 milliós önrésszel egészít ki – 

fontos eleme a Granárium épületének teljes felújítása. Itt nincs 

helyem több részletre, de a tervek megtekinthetők a 

http://www.dunaharaszti.hu/dhivs200905.pdf címen. 
 

Útépítések 

Jól látható a gőzerővel folyó aszfaltozás:18 belterületi út 400 milliós 

EU-s támogatással és 188 milliós önkormányzati hozzájárulással 

készül. Főbb és forgalmas utcáink nagy része immár mind aszfaltos 

lesz. 

http://www.dunaharaszti.hu/dhivs200905.pdf
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Örömmel számolhatok be a júniusi képviselő-testületi ülés egyik 

döntéséről: elkészült a földes utcák – ugyan nem mindegyik van 

benne - aszfaltozási sorrendje, s eszerint a Vörösmarty utca 

rövidesen aszfaltburkolatot kap.  

Rosszabb hír viszont, hogy módosító indítványomat a képviselő-

testület elutasította. Ebben a Duna utca déli szakaszának rendkívül 

rossz aszfaltját kértem felújíttatni (ez a szakasz bonyolítja le nap mint 

nap a város szemetesautóinak forgalmát, s a szelektív hulladék ki-be 

hordását!), illetve az északi szakasz földútját bevenni az 

aszfaltozandók táblázatába. Azóta ígéretet kaptam, hogy az 

aszfaltburkolatot kijavítják, s Pető Zoltán jegyző úr segítségével a 

földes rész masszívabbá tételére is találtunk megoldást. (Erre a 

közelgő új 0-ás híd építése miatt is nagy szükség van, s az 

aszfaltozást pedig feltétellé lehet majd tenni.) 

Bizonyára észrevették, hogy a Jókai utcában elkészültek a „járda 

meghosszabbítások”, így már rossz időben sem kell sárban gázolni.  

Sebességmérő 

Jó hír! Ha egyelőre a Felső HÉV-megállónál lévő zebránál 

jelzőlámpa nem is készül, de előtte – a képviselő-testület döntése 

nyomán – elhelyezünk egy sebességmérő készüléket, amely 

figyelmezteti a Soroksári úton száguldókat, s talán megállásra is 

készteti, hogy a zebrán át lehessen kelni. A készülék olyan, hogy 

később traffipax is belekerülhet. Kéretik tehát a sebességet betartani! 

(Az átjáró előtt úgyis 30-ra kell lassítani...) 

Padok a megállóban 
Az előző hírlevelemben is írtam róluk: hasznosak, és nagyon jó, hogy 

újra vannak (amíg el nem faragják őket teljesen). Szerintem még 

egyre lenne szükség, s mellette néhány apróságra, amely kedvesebbé, 

barátságosabbá teszi a megállót. Azért jutott eszembe, mert magamról 

tudom: egy településről az első benyomást a megállókba való 

érkezésekor szerzi az ember, vagy – ha autóval jön – a főutakon. Az 

utak mellett oszlopokon már ma is virágok vannak, s a pályázatnak 

köszönhetően a Fő út igencsak szép lesz. Ezt egészítené ki a megálló 

„kicsinosítása”. Igyekszem minél többet elérni ezen a területen is. 
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Képviselői munka 
 

 Oktatási Bizottság 
Elnökként irányítottam, s magam is sokat dolgoztam azon, hogy 

elkészüljön a város új Közoktatási feladatellátási, 

intézményhálózat-működtetési és fejlesztési terve. E szörnyen 

hosszú cím tulajdonképpen azt takarja, hogy számba vettük: 

megfelelő (és törvényes) feltételek között működnek-e óvodáink, 

iskoláink; milyen kötelező feladatai vannak a fenntartónak, s mit 

szeretnénk még tenni a közeljövőben, hogy intézményeink egyre jobb 

színvonalúak legyenek. Persze ennél sokkal több részlet is rejlik a 

dokumentumban, akit érdekel, megtekintheti a 

http://www.dunaharaszti.hu/intezm/oktkonc09.doc internetes oldalon. 

Megjelentettük a Becsengetés című kiadványt, amely a szülőknek ad 

részletes tájákoztatást a város intézményeiről. Internetes változata 

elérhető a http://www.dunaharaszti.hu/intezm/becsengetes2009.pdf 

 Kitüntetés, ösztöndíjak, eredmények 
E lapon is hadd gratuláljak körzetünk iskolája nagyszerű 

tanítónőjének, Bordi Zsoltnénak, aki a Dunaharaszti Város Kiváló 

Pedagógusa címet nyerte el. Két gyermekemet is tanította „Edit 

néni”, így ezzel megerősítve állíthatom: méltó kezekbe került a díj! 

További sikeres munkát és sok ügyes tanítványt kívánok! 

Az idén is 8 tehetséges tanuló nyerhette el az általam kezdeményezett 

diákösztöndíjat, melynek hozadékaként 10 hónapon keresztül havi 5 

ezer forintot használhatnak fel tudásuk fejlesztésére, érdeklődésük 

kiteljesítésére. 

Több intézményben vettem részt versenyek zsűrijében. Most is azt 

mondhatom, amit korábban  írtam: igenis van értelme nem lemondani 

a kultúráról, van értelme foglalkozni a gyerekekkel. Köszönet ezért 

minden szülőnek és pedagógusnak egyaránt! 

Kérem keressenek, ha úgy érzik, segíthetek Önöknek! 

Köszönöm figyelmüket! A nyárra jó pihenést kívánok! 
 

Hajdu Zsolt 
a 6.sz.választókörzet 

 képviselője 

http://www.dunaharaszti.hu/intezm/oktkonc09.doc
http://www.dunaharaszti.hu/intezm/becsengetes2009.pdf

